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Abstract (en)
[origin: WO9200992A1] The invention discloses [3,2-c]pyrazole and [3,2-d]triazole steroids of general formula (1), wherein X stands for the CH group
or a nitrogen atom, R?1 stands for an alkylsulfonyl group R-SO27? and also, if X is the CH group, for an acyl group -R-CO-, R in each case denoting
an alkyl group with 1 to 3 carbon atoms, and the other substituents have the meaning given in the description, and a process for producing them.
The new compounds exhibit a marked anti-androgenic activity together with peripheral selectivity and can be used in the manufacture of drugs.

Abstract (fr)
Des [3,2-c]pyrazolstéroides et des [3,2-d]triazolstéroides correspondent a la formule générale (1), dans laquelle X représente le groupe CH ou un
atome d'azote; R1 représente un groupe alkylsulfonyle R-SO2- et, lorsque X représente le groupe CH, un groupe acyle R-CO- supplémentaire, R
désignant, dans tous les cas, un groupe alkyle ayant 1 a 3 atomes de carbone. Les autres substituants ont la notation donnée dans la description.
Ces nouveaux composés possedent une forte activité anti androgéne tout en ayant une sélectivité périphérique et sont utiles pour produire des
médicaments. L'invention concerne également leur procédé de production.
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